
Årsberetning 2019 

2019 blev endnu et stille år, måske det mest stille år i foreningens historie, det vender vi 

tilbage til, men det bærer mødeaktiviteten i bestyrelse også præg af, der er nemlig kun 

afholdt 2 møder i årets løb. 

Årets generalforsamling blev afholdt 29.04.19, med lidt bedre opbakning, vi var nemlig 12 

incl, bestyrelse, men der er selvfølgelig plads til flere !! 

Vi har også haft de traditionelle arbejdsdage, sidste lørdag i maj og oktober, og som 

vedtaget på generelforsamlingen, med et nedslag på 500 kr. pr husstand i kontingentet, 

her skal endnu engang lyde en opfordring til alle om at møde om, det er rigtigt hyggeligt 

og vi får gjort området pænt. 

Tak for indsatsen til de frivillige der mødte op. 

Græsklip er igen i 2019 foretaget af Holmen Anlæg, en rimelig kvalitet, vi fik sat dem til at 

komme lidt oftere, og områderne var faktisk fine, indtil efterårets, som vist nok blev det 

vådeste nogensinde, så alt stod under vand. 

Vil lige knytte en kommentar til det stille år, et år som efter vores mening vel egentligt 

gerne må være et normalt år fremover: 

- Græs, det tog Holmen sig af 
- Sne, der kom stort set ikke noget 
- Kloakker, ingen der styrtede sammen 
- Veje, igen problemer 
- Henvendelser omkring "Ulovlige" byggesager, ingen 
- Økonomi, den er god 

Så 2019 var generelt set et fint år for foreningen. 
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